
 
Protokół  Nr  5/06 

Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w dniu 30. marca 2006 r. 

 
 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Plan finansowo- rzeczowy przedszkoli na 2006 rok oraz wykonanie za 2005 r. 
3. Plan finansowo- rzeczowy szkół  na rok szkolny 2006 rok oraz wykonanie za 2005 r. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta na rok 2005. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz.1700  „otworzył”  przewodniczący Komisji, Janusz Turnik. Komisja 
przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Przegłosowano porządek posiedzenia: za-jednogłośnie. 
 
Ad 2, 3  
 
H.Lipnicki – zgłosił wniosek, aby zdjąć pkt 2 i 3 z porządku obrad. Radny motywował, że 

zazwyczaj było tak, iż materiał pan P.Marchocki przedstawiał dla Komisji. Radny uważa, 
że należało zrobić zbiorczy materiał w tej sprawie. 

Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że materiały zostały przekazane jak poprzednio, dlatego w 
zaproszeniu jest punkt informujący, że materiał znajduje się do wglądu w Biurze Rady. Nie 
zmieniono zasad - jest pakiet wykonania planów finansowych. 

A.Świrko – uważa, że w myśl starej tradycji lepiej było nic nie pisać. 
 

Przegłosowano wniosek o zdjęcie pkt 2 i 3 oraz  przeniesienie omawiania tego na następne 
posiedzenie: za-7, przeciw-3, wstrzymało się-0. Wniosek przeszedł. 
Przegłosowano porządek po zmianach: za-8 (jednogłośnie). 
 
Ad 4  
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – w nawiązaniu do zapisu na str. 126 pytał  za co zostały naliczone odsetki? 
Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że w marcu otrzymano pismo z Urzędu Ochrony Środowiska 

dot. opłaty za wody opadowe do sieci miasta. Wówczas była kwota ze zmianą stawek na 
2005 r. Wcześniej występowaliśmy z zapytaniem czy miasto zalega z opłatami. Zawsze 
otrzymywaliśmy odpowiedź, że miasto nie zalega. Taki obowiązek spoczywał na 
przedsiębiorcy, że musiał ponieść koszty za wodę z dachu, rynien. Miasto od 2001 r. nie 
opłacało za opady do studzienek deszczowych. Dlatego powstały odsetki za zaległości. 
Napisaliśmy pismo o umorzenie,  jednak Marszałek nie umorzył. Burmistrz poinformował 
RIO o tym zdarzeniu. O d 2005 r. Urząd Miasta  prawidłowo reguluje te opłaty.  
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J.Leszczyk – poruszył problem zróżnicowanego wynagrodzenia w szkołach wg tabeli na 
stronie 107 sprawozdania.  

Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że wynagrodzenie składa się z wielu elementów. Ilość godzin 
w poszczególnych szkołach wynosi - 18 dla nauczycieli, 30 w  bibliotece. Warunkiem jest 
wykształcenie nauczyciela. Różnice między nauczycielem zwykłym a mianowanym są duże i 
między mianowanym a dyplomowanym też są duże. Średnio nauczyciel prowadzi w szkole 
ok. 25 godzin dydaktycznych.  

J.Leszczyk  – prosił o wyjaśnienie zapisanych środków na galę boksu – 2 tys. zł (str. 50) i 4,5 
tys. zł (str. 88) . 

Zastępca Burmistrza –wyjaśnił, że  z rezerwy wydatkowano 2 tys. zł, a  z promocji 4,5 tys. zł. 
J.Leszczyk – pytał o wieżę ciśnień. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że zostały przeprowadzone rokowania za 66 tys. zł 

płatne w 4 ratach. 
J.Leszczyk – pytał o podział środków z przeciwdziałania alkoholizmowi (str. 52) – nasz region 

otrzymał w ubr. 4 tys. zł lecz całości kwoty nie wykorzystał i musiał zwrócić.  
A.Świrko – pytał odnośnie wydatków zamieszczonych na str. 89 i 90 dot. projektów: „Mała 

Bitwy o Krowę” i „Dziedzictwo Historyczne Białogardu” ? 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że płyty dot. projektu „Mała Bitwa o Krowę” zostaną 

przekazane dla każdego radnego. W tej sprawie zostały dla radnych wysłane zaproszenia. 
W ramach projektu zrealizowano m 3 językowe wydania, jest książka o historii i zabytkach 
Białogardu. 

A.Świrko – stwierdził, że należało takie materiały chociaż radnym sprezentować. Takie 
informacje powinny być na bieżąco rozpowszechniane.  

Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że projekt „Dziedzictwo Historyczne Białogardu” 
realizowane było w ramach programu Pharre. Dystrybucja materiałów na 3 lata. Była 
zapowiedź w TV Kablowej. Wszyscy otrzymali rok temu zaproszenia. 

J.Turnik – wniósł, aby skierować  do merytorycznego wydziału Urzędu Miasta prośbę o 
przedstawienie kosztów rozliczenia materiałów dot.  projektu „Mała Bitwa o Krowę” i 
„Dziedzictwo Historyczne Białogardu”. 

A.Świrko – stwierdził, że nie otrzymał zaproszenia na omawiane prezentacje. Przewodniczący 
Rady uważa, że osoby, które zrealizowały te projekty powinny być zainteresowane, aby to 
zaprezentować. 

J.Leszczyk –  pytał kto się zajmuje imprezami sportowymi w Urzędzie? 
L.Szymecka – odpowiedziała, że w ubiegłym roku zajmował się  A.Jaskulski.  
 
Ad 5 
Sprawy różne. 
A.Świrko – wnioskował, aby poprzez adresy radnych przesyłać radnym informacje, aby radni 

nie dowiadywali się po roku o realizacji przedsięwzięć.  
 
Ad 6 

  Po wyczerpaniu tematyki o godz. 18.50  zakończono posiedzenie Komisji. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

Przewodniczący  Komisji  
 
         Janusz  Turnik 
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